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PROTOKÓŁ 0012.3.5.2022 
z posiedzenia Komisji Edukacji  

w dniu 18 maja 2022 roku 
 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14:30 -15:40 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Raport o stanie Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 rok 

 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-

Zdrój wotum zaufania  
 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 
rok  - absolutorium  

 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Miasta za 2021 rok 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój  

 
5. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy V Liceum Ogólnokształcącego 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 5 w Jastrzębiu-Zdroju, 

 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zakresu 
pomocy, która może być zapewniona przez Miasto Jastrzębie–Zdrój 
obywatelom Ukrainy, 

 Pismo Szkoły Podstawowej nr 9, 
 Zawiadomienie i rozstrzygniecie nadzorcze w sprawie stwierdzenie 

nieważności uchwały nr V.60.2022 
 

6. Plan pracy na II półrocze 2022 r.  
7. Wolne głosy i wnioski 
8. Przyjęcie protokołu z dnia 20 kwietnia 2022 r.  
9. Zakończenie posiedzenia  
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Ad. 1 
 
Otwarcie posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Edukacji – Jarosław Potępa. 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji i zaproszonych gości.  
 
Ad.2 
 
Komisja przyjęła porządek obrad. 
 

Ad.3 

Raport o stanie Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 rok 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-
Zdrój wotum zaufania 

 
Zastępca Prezydenta Miasta – Robert Cichowicz omówił raport  stanie 
Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 rok.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 
 
Ad.4 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 rok  
- absolutorium  

 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Miasta za 2021 rok 

 
Wyjaśnień do sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 
rok udzielił Skarbnik Miasta. Poinformował, że z zakresu dochodów wykonanie to 
138 mln. zł. Najwięcej to subwencje 122 mln. zł. W dochodach oprócz subwencji 
mamy dotacje z fundacji JSW, zwroty dotacji szkół niepublicznych, dochody  
z najmu lokali użytkowych, różnego rodzaju dotacje. Wydatki – termomodernizacja 
obiektów oświatowych, wymiana instalacji elektrycznej, kanalizacja deszczowa.  
Z wieloletnich przedsięwzięć jest oddymianie w przedszkolach. Wiele remontów 
mniejszych i większych było przeprowadzonych  w szkołach i przedszkolach.  
 
Iwona Rosińska 
 - Kiedy zakończą się prace remontowe w ZS nr 5? 
 
Dariusz Holesz 
 - W tym roku przewidywany jest koniec remontu. Dzieci powinny od września 
wrócić do szkoły.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Kiedy planowana jest budowa przedszkola w Zdroju? 
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Dariusz Holesz 
 - Są podpisane umowy na projekty. Najpierw ZS nr 9 musi przenieść się na  
ul. Kaszubską a następnie można myśleć o przedszkolach.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Ile miasto dopłaci do edukacji? 
 
Dariusz Holesz 
 - Do zadań subwencjonowanych w 2018 r. dopłaciliśmy ok 18 mln. zł, w 2019r.  
– 20 mln. zł., w 2020 r.  – 24 mln. zł, 2021 – 28 mln. zł. Plany na ten rok to  
39 mln. zł.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 
 
Ad. 5 

Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 
 
Wyjaśnień do sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 
rok udzielił Skarbnik Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy V Liceum Ogólnokształcącego 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 5 w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Stanisław Faber.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
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 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zakresu pomocy, 
która może być zapewniona przez Miasto Jastrzębie – Zdrój obywatelom 
Ukrainy, 

Przewodniczący Komisji zapoznała członków Komisji z treścią projektu uchwały.  

Piotr Szereda 
 - Ile mamy dzieci z Ukrainy w szkołach? 
 
Stanisław Faber 
 - W szkołach podstawowych – 155, w szkołach średnich – 17, w przedszkolach – 
77. Odnosząc się do Pana pytania w sprawie utworzenia oddziałów 
przygotowawczych to brałem udział  udział w szkoleniu i okazuje się, że samorządy 
szczególnie Żory i Jaworzno, w których ze względu na większą  liczbę dzieci 
utworzono oddziały przygotowawcze mają problem z promocją tych uczniów do 
klas wyższych. Jeżeli w klasach ósmych uczniowie nie przystąpią do egzaminu 
ósmoklasisty to system wyklucza możliwość zakwalifikowana ich do szkół średnich. 
Samorządowy wypowiadają się, że błędem było tworzenie dla uczniów klas ósmych 
oddziałów przygotowawczych. Przepisy są niejasne i cały czas je analizujemy.  
W Jastrzębiu jesteśmy o tyle w lepszej sytuacji stwarzając dalej możliwość 
kontynuowania nauki tym uczniom bo w przypadku oddziałów przygotowawczych 
jest to problem.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Czy były osoby z Ukrainy, które podchodziły do matury? 
 
Stanisław Faber 
 - Raczej nie.  
 
Piotr Szereda 
 - Dyrektorzy i nauczyciele z którymi miałem kontakt sygnalizowali, że oddziały 
przygotowawcze są korzystane finansowo dla miasta.  
 
Stanisław Faber 
 - Większe środki finansowe przeznaczane są na dziecko, które jest w oddziale 
ogólnodostępnym. Bardzo uważanie konsultowaliśmy to z Dyrektorami szkół i 
zbieraliśmy informacje dotyczące liczby dzieci w poszczególnych szkołach w danej 
klasie. W żadnym przedziale wiekowym nie było takiej sytuacji, że w jednej czy 
kilku szkołach była większa liczba z których można byłoby utworzyć klasę. 
Dyrektorzy informowali, że nie było chętnych nauczycieli do prowadzenia zajęć 
dodatkowych w klasach.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 Pismo Szkoły Podstawowej nr 9, 

Komisja zapoznała się z pismem. 
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Jarosław Potępa 
  - Poproszę o komentarz dotyczący pisma. 
 
Roman Foksowicz 
 - Nie możemy zablokować niepublicznej szkole działalności. To jest wola rodziców 
do jakiej szkoły zapiszą dziecko. Do szkoły Sióstr Salezjanek uczęszczają dzieci  
z całego z Jastrzębia jak również spoza miasta.   
 
Stanisław Faber 
 - W tym roku do szkoły Sióstr Salezjanek przeszło z rejonu 26 uczniów. To jest 
jedna klasa.  
 
Roman Foksowicz 
 - Szkoła Sióstr Salezjanek przejmie budynek po ZSH. Nie ponosimy kosztów 
utrzymania budynku.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Macie Państwo racje, ale drugi aspekt tego pisma wydaje mi się jest taki, że 
jeżeli nie zdarzą się różne działania zarządcze, promocyjne w SP nr 9 to Wydział 
Edukacji  może mieć problem bo będzie coraz mniej oddziałów, co wiąże się  
z kosztami utrzymania szkoły jak również ewentualną utratą pracy przez 
nauczycieli.  
 
Roman Foksowicz 
 - Wcześniej czy później temat będzie nas dotyczył bo demografia jest 
nieubłagana.  
 

 Zawiadomienie i rozstrzygniecie nadzorcze w sprawie stwierdzenia 
nieważności uchwały nr V.60.2022 

Komisja zapoznała się z rozstrzygnięciem nadzorczym i przyjęła do wiadomości.  

Ad.6 

Plan pracy na II półrocze 2022 r.  

 
Komisja ustaliła plan pracy na II półrocze 2022 r.  
 
Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
 
Ad.7 
 
Wolne głosy i wnioski 
 

Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków  
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Ad. 8 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji -Jarosław Potępa podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała       Przewodniczący Komisji  
Monika Dulewicz       Jarosław Potępa  

 
 
 
 
 


